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Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. április 02-án 

17.00 órai kezdettel megtartott rendkívüli nyilvános testületi ülésén 

 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

 

Dombi Norbert   képviselő 

Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc    képviselő  

Pintér Csaba     képviselő 

 

Szabóné Czifra Melinda  jegyző távollétében jegyzőt  

helyettesítő csoportvezető    

 

 

 

Nem volt jelen:  Nagy Zsolt     képviselő   

 

 

 

Meghívottak:  Nem voltak 

 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a rendkívüli nyilvános testületi 

ülésen. Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Ismertetném a napirendet. Nyílt ülés. 

(felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Zárt ülésre javasolom a Távfűtőmű 

megvalósítása (60/2015.), a Távhő-vezeték rekonstrukció (66/2015) tárgyú előterjesztéseket. 

Ezekről külön kell szavaznunk.  

A napirenddel kapcsolatban tartalmilag van- e valakinek kérdése, észrevétele? Nincs. 

A két távfűtéses napirendi ponthoz vendégünk lesz Füle Tibor a Pétkomm Kft. ügyvezetője, 

valamint az első napirendhez a két meghívott ajánlatot leadó. 17.00 órára a Cothec Kft 

képviselőit hívtam, 18.00 órára pedig az ENER-G Zrt képviselőit. 

Zárt ülés keretében 3 mondatban szeretném tájékoztatni a képviselőket a ma délutáni 

vagyonper történéseiről. Először a zárt ülés témáit teszem fel szavazásra.  
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Az egyik pályázó folyamatosan kérte a zárt ülést, üzleti érdekre hivatkozással. Aki egyetért 

azzal, hogy a távfűtőmű megvalósítását üzleti érdekből zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

145/2015.(IV.2.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás mind az önkormányzat, mind a másik érintett fél 

üzleti érdekét sértené – a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján, üzleti 

érdekből elrendeli a „Távfűtőmű megvalósítása” tárgyú, 60/2015. számú 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Zárt ülésen való tárgyalást kért a Pétkomm Kft. ügyvezetője, a 

Távhő-vezeték rekonstrukció döntésében. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

146/2015.(IV.2.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás mind az önkormányzat, mind a másik érintett fél 

üzleti érdekét sértené – a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXIX. törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján, üzleti 

érdekből elrendeli a „Távfűtőmű megvalósítása” tárgyú, 66/2015. számú 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyílt ülésre javasolt napirendet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2015. (II.25.) 

önkormányzati rendelete módosításáról (64/2015.) 

 

A Képviselő-testület 17.05 órától zárt ülés keretében folytatta munkáját.  

A zárt ülést követően 20.40 órától folytatódik a Képviselő-testület nyílt ülése. A 

képviselők létszáma 6 fő, az ülés továbbra is határozatképes. 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2/2015. (II.25.) 

önkormányzati rendelete módosításáról (64/2015.) 

Előterjesztő: Humán Bizottság 

 

 

Horváth Éva polgármester: A módosítás az, hogy a gimnáziumot 5. osztálytól is 

gimnáziumnak tekintsük. Én nem így tekintettem a rendelet szerint. Nálam a középiskola 9. 

osztálytól kezdődik.  

 

Dombi Norbert képviselő: Pedig van 8 osztályos gimnázium. 

 

Horváth Éva polgármester: Rendben van, de azért egy 7. osztályos gyereknek… mindegy. 

Én biztos, hogy ezt a módosítást nem támogatom, de valószínűleg a testület támogatni fogja. 

Úgy gondolom, hogy a 7. osztályosok országos tanulmányi versenyén ugyanúgy ott van a 8 

osztályos gimnáziumnak a 7. általános osztályában lévő, mint az általános iskolás is.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem ugyanazok a gyerekek versenyeznek. 

 

Horváth Éva polgármester: Mindenki a nemzeti alaptanterv szerint tanul, 1-8. osztályban, 

és ha a 7. osztálynak csinálnak országos tanulmányi versenyt, ott minden 7. osztályos ott lesz. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem ugyanaz. Az 7. osztályos, ez meg gimnazista. Nem ugyanazt 

tanulják az iskolában. Sokkal magasabb szinten vannak.  

 

Láng Géza alpolgármester: A saját iskolánkat… 

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan, a saját gyerekeinket hozzuk hátrányos helyzetbe 

ezzel.  

 

Dombi Norbert képviselő: Miért? 

 

Horváth Éva polgármester: Én nem támogatom.  

 

Dombi Norbert képviselő: Géza, egy péti gyerekről van szó.  

 

Láng Géza alpolgármester: Akkor meg pláne nem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Pont, hogy segítesz valakinek.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez elvi kérdés, hogy ki, hogy gondolja. Van egy javaslat. 

Valóban ellentmondásos volt a melléklet meg a rendeletben megfogalmazott között, ez 

egyértelművé teendő, ha megszavazza testület, hogy az ötödikes is lehet gimnazista.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem a testület szavazza meg, hanem a jogszabály dönti el. Nem 

mi döntjük el, hogy ötödikes gimnazistának vesszük-e, hanem ő gimnazista.  
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Horváth Éva polgármester: De hogy kinek adunk mi ösztöndíjat… 

 

Dombi Norbert képviselő: Gimnazistának és szakközépiskolásnak. Mi ezzel a probléma?  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy indult az egész, hogy középiskolásnak adunk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Úgy indult az egész, hogy érettségit adó iskolásnak… 

 

Horváth Éva polgármester: Középfokú oktatásban résztvevő tanulmányi ösztöndíj. Azt 

hiszem, hogy a középfokú oktatásban résztvevőnél nem a 10 éves gyerek van képben, hanem 

a 14 év feletti gyerek. Én egyértelműen arra gondoltam. Lehet, hogy az elv nem ez volt. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Amikor a nyolcosztályos gimnáziumban, hogyha ötödikes lesz 

a gyerek, ő is kaphat laptopot, ugye? 

 

Horváth Éva polgármester: Eszerint az új szerint. Ha gimnáziumban a gyerek ötödikes lesz, 

akkor az általános iskola 5. osztályának megfelelő korú. Ha gimnáziumban kilencedikes 

lesz… 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A nyolcadikos gimnáziumi első osztálynak megfelelő. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem, nem. A gimnáziumban a kilencedikes az, aki ötödik éve 

jár a nyolcosztályos gimnáziumba. Ott is kilencedikes lesz.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Elnézést kérek, mert ezt az egészet én rontottam el, 

amikor csináltam a rendeletet. Azért is csináltam meg rögtön a rendeletmódosítást.. Több 

fordulóban tárgyalta a Bizottság és a Képviselő-testület is a rendelettervezetet. Itt a 

Képviselő-testületi első tárgyaláskor a Miskolczi Feri vetette fel szó szerint, hogy a 

nyolcosztályos gimnáziumba menő ötödikes korú, aki valóban 10 éves gyerek,  is kap-e 

laptopot. 

 

Horváth Éva polgármester: De nem szavaztunk róla.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Egyértelmű volt mindenkinek, mert a válasz az 

volt, hogy igen.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ez így volt. Én vetettem fel. Nem csak négyosztályos 

gimnázium van, hanem van hatosztályos is.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Ez végig is ment mindenen, mert még pontosítottuk 

azért a pályázati kiírásnak a megfogalmazását. Ha azt megnézitek, azt hozzáigazítottam 

ehhez, hogy véletlenül sem került be az, hogy a 8. osztályból kimenő, hanem úgy 

fogalmazunk, hogy az általános iskolai tanulmányait követően gimnáziumi osztályba…. 

Nincs bent véletlenül sem hogy 8.után.. Itt ennél elfelejtettem kijavítani azt, hogy a 

gimnázium minden lehetséges évfolyamát felsoroljam. Az eredi előterjesztésben még a 

szakképzés is benne volt, azt hozzáigazítottam, hogy csak gimnázium maradt meg 

szakközépiskola, kivettem a szakképzősöket, ott az osztály is eltűnt vele és elfeledkeztem 

arról, hogy gimnazista nem csak 9-10 évfolyam, hanem 6 és 8 évfolyamos is van.  
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Horváth Éva polgármester: Melinda, mindenki érti, de nem biztos, hogy egyet kell vele 

érteni.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Ez így van.  

 

Horváth Éva polgármester: Van előttünk egy módosítás. Aki egyetért az előterjesztett 

rendelet módosítással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen és 3 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

150/2015.(IV.2.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról 

szóló 2/2015.(II.25.) önkormányzati rendelet módosítását a rendelet 

szövegének a 2. melléklettel összhangba hozására vonatkozóan.  

 

 

Dombi Norbert képviselő: Laci a gimnazista befejezte az általános iskolát.  

 

Farkas László képviselő: A gimnázium 5. osztálya melyik? 

 

Horváth Éva polgármester: Az a 9. osztály.  

 

Farkas László képviselő: És a 13. micsoda? 

 

Horváth Éva polgármester: Ötosztályos gimnázium.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Azok a nyelvi előkészítős iskolák, 9, 10, 11, 12, 13 

évfolyamosak. Az ötosztályos gimnázium. Az előterjesztésben ott a jogszabály beidézése. A 

gimnázium négyosztályos, hatosztályos, nyolcosztályos. A nyelvi előkészítő gimnázium, 5, 7 

és 9 osztályosak. Oda van írva.  

 

Láng Géza alpolgármester: Az soha nem volt szándék, hogy a felső tagozatosokat 

támogassa.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: A Bizottság szándéka az volt, hogy a gimnazistákat 

támogassa.. . 

 

Dombi Norbert képviselő: A Bizottságnak az volt a szándéka, hogy a szorgalmas, jó tanuló 

gyerekek, akik a középiskolába, gimnáziumba kerülnek, tehát érettségit kapnak, azok 

kapjanak… de hát odakerülnek ezek a gyerekek.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Ezek gimnazisták.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Gimnazisták. 
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Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Olyan bizonyítványt is kapnak. Géza az én 

gyerekem odajárt, tudom.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem lett megszavazva. 23-án hozzátok vissza.  

 

Dombi Norbert képviselő: Egy gyereket érint. Minek hozzuk vissza? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Így jó a rendelet? 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: A rendelet továbbra sem jó.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Akkor be kell írni a rendeletbe, hogy 14 évet betöltött...  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Ezzel a kisgyerekkel kiszúrtunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem szúrtunk ki vele, mert az adatlapon 9. osztálytól kezdődik 

a gimnázium. 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: De nem az adatlapot nézte. 

 

Dombi Norbert képviselő: A pályázat szerint jogosan pályázott.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Igen, és az adatlapra meg odaírta a nyolcadikat, 

saját maga. Azt egy gyereknek nem kell tudni, hogy a melléklet, ami a pályázati adatlap, része 

a rendeletnek. Lehetett volna úgy is megcsinálni, hogy nem része a rendeletnek.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem szavazta meg a Képviselő-testület.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ti nem szavaztátok meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy egy nyolcosztályos gimnáziumba járó 10 

éves, nem középfokú oktatásban részesül, hanem alapfokú oktatásban.  

 

Dombi Norbert képviselő: De nem Éva, az középfokú oktatás, értsd már meg! 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Nem alapfokú oktatásba jár, hanem középfokúba. 

A különbség ez. 

 

Farkas László képviselő: A lényeg, hogy milyen oktatást kap. Gimnáziumban ötödikbe jár, 

az középfokú oktatást kap.  

 

Dombi Norbert képviselő: Igen.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Az van a bizonyítványában is, hogy középiskolai 

bizonyítvány.   

 

Farkas László képviselő: Ha ilyen szempontból nézzük, akkor a mi általános iskolánkban 

ötödikes, hatodikos, hetedikes gyerekkel ki van szúrva, mert ők nem kaphatnak.  
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Dombi Norbert képviselő: Nem Laci! Ők alacsonyabb szintű oktatásban vesznek részt. Mást 

tanulnak! Miért nem hiszitek el? 

 

 

20.50 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és a munkát, majd 

bezárta a rendkívüli nyilvános testületi ülést.  

 

 

K.m.f. 

   

 

 

Jánosiné Izsó Ildikó   

jegyző távollétében 

 

 

 

 

 

Horváth Éva                     Szabóné Czifra Melinda     

polgármester      jegyzőt helyettesítő csoportvezető    

 

        

 

 

 

 

 

 

Jánosiné Izsó Ildikó   

jegyző  


